
ZÁPIS 
z jednání kolegia rektora dne 15. 6. 2020 

 
Jednání proběhlo jako Zoom Meeting za účasti: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. 
Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, prof. Petráš, 
doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková  
hosté: doc. Strnad, doc. Goliášová   
 

 
1. Informace rektora:  

➢ Na úvod připomněl, že probíhající jednání KR je před letními prázdninami 
předposlední a navrhl, aby poslední jednání kolegia 29. 6. 2020 proběhlo již kontaktní 
formou, s čímž všichni zúčastnění souhlasili.  

➢ V návaznosti na vyhlášení druhého ročníku „Ceny ministra školství, mládeže a 
tělovýchovy za vynikající vzdělávací činnost na vysoké škole“ rektor s děkanem DF 
proberou nakolik je možné v již dříve avizovaném návrhu DF zohlednit v dopisu 
z MŠMT u kandidátů doporučované uvedení „přispění ke zvládnutí náročné situace 
způsobené pandemií COPVID-19“. 

➢ Otevřel otázku udělení Ceny rektora za období, v něž byla omezena mezinárodní 
spolupráce. HF se vyjádřila, že nebude za tento AR kandidáta navrhovat a nemá ani 
v plánu udělovat Ceny děkana; DF bude Ceny děkana udělovat, ale na Cenu rektora 
také navrhovat nebude.  

➢ Rektor obdržel prozatím ústní, avšak již závazné souhlasy s převzetím čestných 
doktorátů od Magdaleny Kožené a Simona Rattela. Se zásadní pomocí člena správní 
rady Davida Dittricha byl jako jediný možný termín slavnostního předání dohodnut 
pátek 30. 11. 2020. Rektor do skupiny pro přípravu slavnostního ceremoniálu navrhl 
Davida Dittricha a prorektora Spilku, za HF děkana Petráše, proděkanku Goliášovou a 
tajemnicí Vondráčkovou. Setkání této skupiny, kterého se zúčastní i rektor se odehraje 
v pracovně rektora ve čtvrtek 25. 6. v 15:00.  

➢ V návaznosti na takto stanovený termín byla z iniciativy děkana DF dlouze diskutována 
vhodnost plánovaného a kandidátem již dohodnutého termínu udělení čestného 
doktorátu norskému dramatikovi Jonu Fosse na 11. listopadu 2020. Rektor s děkanem 
proberou možnost formu vhodného posunutí termínu. 

➢ Vzhledem k přípravě těchto událostí je nutné dokončit plné vybavení všech složek 
JAMU taláry. Rektor s autorkou designu talárů doc. Janou Prekovou dohodne doplnění 
kolekce a potřebné drobné inovativních změny.  

➢ Na dotaz k průběhu ukončovaní výuky, průběhu ročníkových a SZ byl rektor HF i DF 
ujištěn, že vše probíhá bez problémů. 

➢ Byl dohodnut termín společného výjezdního dvoudenního jednání všech tří kolegií 
JAMU k Strategickému plánu 21+ na pátek 4. 9. (od 16:00) a sobotu 5. 9. 2020. Na 
žádost děkana Francána se pracovní schůzka k této problematice uskuteční po jednání 
Kolegia rektora 29. 6. 2020 ve 13:30 hod. 

➢ Probíhá interního auditu „přehledu čerpání dotací, jejich výše a přípustnosti čerpání“.  
 
2. Informace kvestorky:  

➢ Informace ke koronavirovým opatření. Ode dneška se rozjíždí další vlna rozvolňování. 
Nás se týká jen to, že se tedy již otevřeli hranice se všemi státy Evropy.  



➢ Ve středu proběhne první kontaktní jednání Reprekomise v Praze. Bude se probírat 
„koronavirová“ novela. Problematika Doktorských studentů ve vztahu s prodloužením 
Výběrová řízení pro dodavatele projektu rekonstrukce Astorky – ve středu uplyne 
termín pro námitky, poté bude uzavřeno. 

➢ Informovala o nových studentských kartách ISIC a kartách pro pedagogy ITIC.  
➢ Předběžně se domluvilo jednání 4. – 5. 9. 2020 výjezdní zasedání rozšířeného KR.  

 
3. HF  

➢ Děkan Petráš se dotázal, zda byla již zaslána hodnotící zpráva mezinárodní evaluační 
komise. Pror. Macková sdělila, že podle poslední informace agentura posunula termín 
dodání zprávy do 19.6..  

4. DF  
➢ Děkan Francán se ohradil proti informaci uvedené během jednání AS JAMU, že DF 

nedodala jména autorů k fotografiím pro Výroční zprávu. Tajemník odeslal 31.3. 2020 
pror. Medkovi mail s odkazem na fotografie poslané přes Úschovnu a vybavené jmény 
autorů.  

 
5. Informace pror. Spilky:  

➢ Přednesl k projednání možnosti změny dodavatele zaměstnaneckých a studijních 
karet (včetně ISIC), které nám v současné chvíli dodává VUT v systému Apollo. OVIS 
navrhuje změnu dodavatele ve prospěch MU z důvodu větší možnosti spolupráce 
v rámci IS a možnosti ITIC karet pro pedagogy, které VUT nezajišťuje. V rámci porady 
vedení byla odsouhlasena varianta bílé inverzní karty, která by byla shodná pro 
všechny součásti JAMU. Tato karty obdrží studenti kombinovaného studia a 
neakademičtí pracovníci. Pro ostatní budou k dispozici ISIC a ITIC karty ve 
standardním designu jehož součástí bude logo JAMU. 

➢ Gaudeamus – představil alternativní plán pořadatelů studentského veletrhu, u 
kterého zatím není jisté, zda se kvůli pandemii bude moci uskutečnit v obvyklé formě. 
Alternativou by měla být on-line i off-line prezentace s názvem Roadshow. Pracovní 
skupina pro přípravu veletrhů zváží možnosti elektronické prezentace a navrhne její 
konkrétní formu. O tom, v jaké podobě veletrh nakonec proběhne bude rozhodnuto 
do 31. 7. 2020.  

➢ JAMU podala 2 žádosti pro zařazené dvou ukrajinských studentů do Režimu student. 
Počty přijatých žádostí jsou omezeny kvótami, výsledek by měl být oznámen 
v nejbližších dnech. 

 
6. Informace pror. Hlavici:  

➢ Všichni členové Mezinárodního evaluačního panelu již podepsali smlouvy na výkon 
funkce hodnotitele a panel začal pracovat. Termín on-site visit v Brně by měl být znám 
do konce června; předběžně se bude jednat o druhou polovinu října. 

➢ Informoval o uzavření Knihovny JAMU po dobu letních prázdnin od 7. července a o 
návrhu ředitelky Knihovny JAMU na změnu otevírací doby Knihovny od nového AR 
(každý den od 9 hodin; v pondělí a ve středu do 18 hodin, v úterý a ve čtvrtek do 17 
hodin, v pátek do 15 hodin). KR vzalo změnu na vědomí a vyslovilo pochvalu paní 
ředitelce za činnost Knihovny v období epidemie koronaviru. 



➢ Fond umělecké dokumentace – další práce na přípravě koncepce jeho činnosti budou 
probíhat ve spolupráci se zástupci navrženými fakultami (DF: A. Lahodová, HF: J. 
Tabas). 

 
7. Informace pror. Medka:  

➢ Vyjádřil se k otázce fotografií pro Volnou část Výroční zprávou nadnesenou děkanem 
Francánem. 

➢ Byl projednán stav řešení CRP pro rok 2020  
➢ Na příštím jednání Kolegia – 29. 6. 20 by bylo potřebné specifikovat zapojení do CRP 

2021 – očekávají se návrhy fakult 
➢ Ve stejný den v 13.30 proběhne porada v dohodnutém obsazení k tvorbě 

Strategického plánu 21+ 
 
8. DnO – MgA. Petr:  

➢ Programová rada proběhne v úterý 23. 6. v 10:30 hod.  
➢ Domluvily se podrobnosti k organizaci na páteční Uměleckou radu.  

 
9. Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Všechny přítomné pozval na online diskuzi na téma „Společenská odpovědnost 
vysokých škol“, která je součástí našeho CRP a uskuteční se 23. 6. 2020 od 15 – 
16:30hod. na webu universitas.cz, za naši univerzitu bude hovořit rektor JAMU. 
Informace budou na školním webu a sociálních sítích JAMU. 

 
 
 

Příští řádné jednání kolegia rektora se koná dne 29. června 2020 od 10:30 hod. 
 
 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková                                  verifikoval: prof. Petr Oslzlý 
a vedení 

 


